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1. Møtereferat 
 

Dato: 11.10.2018 

Tidspunkt kl.: 19:00 – 21:00 

Sted: Hos Solveig i Gåsbuv 997 

Referent: Tove 

 Styremøte Vangsåsen Vel 

 

Deltakere 

Oddvar Dufseth Leder 930 67 862 oddvar.dufseth@bbnett.no 

Henriette Kildahl Styremedlem 414 31 990 henriette_kildahl@hotmail.com 

Hanne-Grethe Sæhlie Kasserer 906 25 014 hanne-grethe.sahlie@bbnett.no 

Tove M. Rosenberg Sekretær 911 18 323 tmrg@online.no 

Kjell Ivar Knutsen Styremedlem 416 30 274 kji-kn@online.no 

Solveig Fredriksen Aasen Nestleder 959 14 613 solveig.aasen@inn.no 

 
Forfall: Kjell Ivar 
 
AGENDA: 
 
FASTE SAKER: 

1. Godkjenning av innkalling og saksliste mm 

2. Godkjenning av referat fra forrige møte. 

Oppfølging: 

• Friluftsparken på Kirkebyenga. Bruk av tildelte 10.000 kroner. (Henriette) – Etablerer en 
ny komite. Torill innkaller til møte. Mulige tiltak i friluftsparken; kjøp av fuglererhuske, syk-
keltrase rundt bana, etablering av klatrevegg. Nye komite prioriterer hva de ønsker. 

• Dufsetbakken. Videre arbeid, hva blir det?  Styre søker brannvesen om mulig oppsett av 
en ovn. Merking av stien og gamle hoppbakken utføres til våren -19.  

• Stimerkingsprosjektet. Status. (Se nyhetsbrev) 

• Dugnadsfiber. Status (Se nyhetsbrev) 

• Krakkene Innkjøring, vedlikehold og nyanskaffelse.  Kjell Ivar står for innkjøring av krak-
kene. Oddvar sjekker med Jack Jensen i Trehørningen om kjøp av nye krakker. 

• Busstilbudet – Oddvar sjekker med fylket om busstilbudet i forhold til økt utbygging.  

• Sykkelrittet i pinsen. Her var det vanskelig å finne de ansvarlige. 

• Detaljreguleringsplan for Ormseter Framlagt forslag til klagebrev sendes Hamar kom-
mune. 

• Friluftsparken i Berglia. Status. Ny sykkeltrase etableres. Flytter bord/krakk fra Duf-
sethbakken. 

 

3. Medlemsliste. Økonomi (Hanne – Grethe) 

 Medlemsantall 2018 pr 6.09: 90 
 Medlemsantall 2018 pr 10.10: 90 

Beholdning Sparebanken Hedmark pr 06.09.18:  kr 118.096,59 
         pr 10.10.18 kr 112.165,41 

Søknad om tilskudd: 
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• 25. juni fikk vi tilsagn om at vi kan få 145.000 kr fra Hamar kommune som 
ytterligere tilskudd til bredbåndsutbyggingen i Vangsåsen. Ikke kommet på konto enda. 
Brigt purrer. 

4. Verving av nye medlemmer 

Hva har vi gjort? Alle i styret sjekker med beboere/naboer om de er eller ønsker å bli medlemmer. 
Viktig at alle har et fokus på verving av medlemmer.  
 

5. Nyhetsbrev/infoskriv 

Ansvar for utdeling på ulike strekninger  
Kjell Ivar: Sandvoldvegen – Torvet (men ikke Torvet)  80 eks 
Henriette: Kirkebyenga + St. Mikaelsveg til Torvet (ikke Torvet)  56 eks 
Hanne-Grethe: Granstua – Skjeset – Torvet     75 eks 
Tove:  Skjeset (ikke Skjeset) – Narmo – Korslund + Vårtun – 
  Elvsrud - Vestvang     60 eks 
Solveig:  Torvet – Korslund + Palerudgutua     44 eks 
          
Styret godkjente forslag til neste nyhetsbrev som skal deles ut midt i oktober med følgende inn-
hold: 

- Leder  
- Frokosttreffet på Markestad 1. september 
- Hvilke ideer fikk vi til framtidige aktiviteter 
- Dugnadsfiber Status 
- Stiene våre 
- Rakfisklag 9.11.kl 19.00 
- Nytt fra styret 
 

 

 

OPPFØLGINGS- OG INFORMASJONSSAKER: 

6. Hjemmesiden/facebooksiden Videreutvikling (Henriette) Enighet om å åpne face-

booksiden for innlegg. 

7. Kommuneplanen Framlagt forslag til brev sendes til Hamar kommune med tilføyelse at det 

vises til tidligere korrespondanse mai 2017 og desember 2017 vedr Vang Fjelltak. 

8. Krav knyttet til skade på eiendom – Kirkebyenga 22C Status ved Oddvar. Det har 

kommet forslag til ei grøft på nedsiden av bana, noe vellet ikke ønsker å bekoste. Henstiller til at 
dette er kommunens ansvar. 

9. Rakfisklag/hyggekveld i 9. november på Mammuthus. 

- Hvordan ordner vi maten? Bestiller mat fra Wik Matsenter. 
- Drikke kjøpes av Ole. 
- Underholdning. Forslag å høre med Ole Anders Haugom om underholdning. 
- Utlodning 
- Pris kr 200,- pr person. 
- Bindende påmelding innen 01.11. til Hanne-Grethe og Tove. 

10. Ideer innkommet på frokosttreffet 1. september. 

Gjennomgang av oppstillingen som Solveig sendte ut 20. september. Ideene vurderes inn i års-
plan for 2019. 

NYE SAKER: 
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11. Vann og avløp i Veståsen 

Når det legges VA-nett til hyttefeltet på Måsetra, hvorfor får ikke fastboende i Veståsen samme 
tilbudet? Hanne-Grethe forfatter et utkast til brev. 

12. Møteplan Forslag 

Neste møte: Onsdag 28. nov 2018 kl 1900 hos Tove, Veståsvegen 159. 

Videre: Torsdag 11. jan 2019 kl 1900 hos 

Årsmøte:  Fredag 22. feb 2019 kl 1900  

13. Eventuelt 


